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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
vervangen van politiemensen door
particuliere beveiligers. (Ingezonden
17 februari 2009)

1
Hoe beoordeelt u de ontwikkeling dat
politiemensen, met een klassieke
publieke taak, steeds vaker vervangen
worden door particuliere
beveiligers?1 Kunt u uitsluiten dat de
toenemende inhuur door gemeenten
van particuliere beveiligers wordt
veroorzaakt door tekorten bij de
politie?

2
Deelt u de vrees van de in het artikel
geciteerde onderzoekers dat binnen
enkele jaren meer particuliere
beveiligers op straat actief zullen zijn
dan politiemensen? Zo nee, waarom
niet?

3
Hoeveel gemeenten zijn ondertussen
gedwongen om particuliere
beveiligers in te huren? Kunt u een
overzicht geven van de kosten die de
gemeenten maken voor het inhuren
van particuliere beveiligers?

4
Deelt u de opvatting dat overlast door
hangjongeren en drugsdealers moet
worden aangepakt door de politie, in
ieder geval door mensen met een
publieke taak en met een duidelijke
bevoegdheid? Deelt u ook de

opvatting dat het geweldsmonopolie
te allen tijde alleen bij de politie
thuishoort?

5
Deelt u de opvatting dat juist in
probleemwijken niet van buitenaf
particuliere beveiligers moeten
worden ingevlogen, maar
wijkagenten moeten worden ingezet,
die de problemen en de bewoners
kennen?

6
Welke bevoegdheden hebben de
door gemeenten ingehuurde
particuliere beveiligers? Is dit naar uw
mening afdoende geregeld in de wet?
Is het waar dat het toezicht op
particuliere beveiligers door de politie
wegens gebrek aan tijd en middelen
tekort schiet? Zo ja, wat gaat u daar
aan doen?

7
Is het waar dat sommige particuliere
beveiligers toegang hebben gekregen
tot C2000, het communicatiesysteem
voor hulpdiensten? Hoe waardeert u
dit gebruik door particulieren van dit
communicatiesysteem?

1 De Pers, 13 februari 2009: «Beveiligers
spelen agentje»
http://www.depers.nl/binnenland/284774/
Beveiligers-spelen-agentje.html

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
12 maart 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Van Raak (SP) over
het vervangen van politiemensen
door particuliere beveiligers die
werden ingezonden op 17 februari
2009, deel ik u mee dat het niet
mogelijk is deze vragen binnen de
gestelde termijn te beantwoorden. De
reden hiervoor is dat nog niet alle
relevante informatie beschikbaar is.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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